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Protokoll från styrelsemöte 
 

Tid:  2015-08-29 

Plats:  Skogstibble sockenstuga 

Närvarande: Johan Bruun  
Lars Gräns 
Ronny Sandberg 
Erik Jennische 
 
 
                     

Johan B hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Ronny Sandberg och Erik Jennische. 
 
 
§ 2 Information 

1) Länsstyrelsens (Ls) fällavgifter är samma som föregående år. 900:- för 
vuxen älg, 200:- för älgkalv och för kronhjort tar Ls inte ut några 
fällavgifter. 

 2) När det gäller den pågående kronhjortsjakten på hind och kalv så har 
inga fällda djur rapporterats. 
 

 
§ 3 Åldersbestämning av 2014 års skjutna älgar 

Åldersbestämning har gjorts med tandstege. Inlämningsgraden har 
minskat till under 50 %, vilket är en alldeles för dåligt. Medelåldern på 
tjurar har sjunkit till 4,3. Eftersom taggbegränsningarna slopades är det 
naturligt all medelåldern sjunker. Medelåldern på kor/kvigor blev 6,8 år. 
Lennart kommer även i fortsättning att utföra åldersbestämning. 
 

 
§ 4 Spillningsinventering 

För hela Östervåla Älgförvaltningsområde (Ö-ÄFO) blev indexet 7,2 med 

intervallen 5,6 – 8,7. Eftersom den sydliga gränsen för Ö-ÄFO är väg 72 

så är bara halva NHÄ medtaget i resultatet. Den södra delen av Ö-ÄFO 

visar en tydlig minskning mot 2013 års resultat. Inom NHÄ hamnar vi på 

intervallen 3,0 – 4,6. Resultatet för NHÄ är dock osäkra eftersom vårt 

område inte uppfyller minimi arealen. 
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§ 5 ÄBIN inom Ö-ÄFO 

Färska betesskador på tall har minskar jämförelse med förgående 

mätning. År 2012 mättes de färska skadorna på tall till 6,8 % och i år till 

6,0 %. Dock ska påpekas att skadenivån fortfarande är för hög. 

 

§ 6 Uppdrag från årsmötet 

1) Lag som tilldelas minst två vuxna älgar ska avskjutningen fördelas 

jämnt mellan könen. På informationsmötet i septembet tas detta upp som 

en rekommendation. 

2) Skjuts det någon mer vuxen älg än vad avlysningsjakten föreskriver 

ska det kunna balanseras ut på motsvarande kön (totalt antal vuxna djur 

blir rätt). Detta är styrelsen tveksam till. 

Styrelsens slutliga beslut i båda ärendena föredras på nästa årsmöte. 

 

§ 7 Skyddsjakt 

Under perioden 16/8 fram till älgjaktens start är det älgskötselområdet 

som fattar beslut om eventuell skyddsjakt på älg och kronhjort. Detta 

gäller endast på oskördad gröda. Under diskussionen framkom att det 

finns många oklarheter i ärendet som måste lösas. En arbetsgrupp 

kommer att tillsättas. Lars kontakta ansvarig myndighet för 

viltskadefonden, Sv Jägareförbundet (Jf) och LRF så vi får mer 

information runt detta ärende. 

 Den 28/8 inkom jaktlag 161611 med ansökan om skyddsjakt. Efter att 

uppgifter inhämtas enligt ovan kommer styrelsens beslut skriftligen 

skickas till jaktlaget. I en ansökan ska det tydligt framgå skadornas totala 

omfattning och hur stor del som orsakas av djur som skyddsjakt söks för. 

 

§ 8 Vilth.se 

Vi har blivit kontaktade av personer som marknadsför ett program som 

tänks underlätta för administrationen kring jakten. 

Vi har rådfrågat Jägareförbundet. 

Styrelsen beslutade att det inte i nuläget är aktuellt att implementera 

ytterligare program. 
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§ 9 Ekonomi 

Ny fällavgift på kronhjortskalv kommer att föreslås på årsmötet. Den nya 

fällavgiften som föreslås är 300:-. 

Arbetsuppgifterna för styrelsen har blivit mer omfattande. Därför kommer 

styrelsen att föreslå en justering av arvodet till 5000:-. 

Hur vi ska behandla det stora överskottet i kassan kommer också att tas 

upp på årsmötet. 

 

§ 10 Älgskötselplan 

För de kommande tre åren (fr o m. 2016) ska en ny ÄSP upprättas. 

Länsstyrelsen har tagit fram en ny mall. Mallen finns på Ls hemsida. 

Målet är att den nya ÄSP ska vara klar under februari 2016 och 

presenteras i ett sammandrag på årsmötet. 

 

§ 11 Informationsmöte 

Informationsmöte med jaktlagen kommer att hållas den 22/9. 

 

§ 12 Årets tilldelning av älg 

Brev till jaktlagen med kallelse till informationsmöte och lagets tilldelning 

av älg iordningställdes. 

 

§ 13 Övriga frågor 

Det fanns ingen övrig fråga. 

 

Johan B förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

Vid protokollet Justeras: 

 

 

 

Lars Gräns  Ronny Sandberg  Erik Jennische 
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